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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:7 Polisens utredningar av sexualbrott

Den mycket ansträngda situationen inom Polismyndigheten gör att polisen inte 
i tillräcklig grad hinner gripa sig an ens anmälningar om mycket grova brott. 
Resultatet syns bland annat i en sjunkande brottsuppklaring av sexualbrott. 

Enligt tillgänglig statistik har exempelvis andelen anmälda våldtäkter som fallit 
kraftigt de senaste åren. Det finns också mycket oroande rapportering om att 
anmälningar om grova sexuella övergrepp blir liggande under lång tid utan 
utredningsåtgärder, även när det finns en känd misstänkt eller rent av teknisk 
bevisning i form av filmer.

Polismyndigheten står också inför stora utmaningar när det gäller att behålla 
personal. Antalet avhopp från polisyrket har ökat kraftigt på senare år och 
platserna på polisutbildningarna är inte fyllda.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka konkreta åtgärder kommer ministern och regeringen att vidta för att inte 
brottsanmälningar om sexualbrott och andra grova brott förblir outredda?

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-09-14
Besvaras senast
2017-09-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


